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Skolebestyrelsesmøde Nordenskov-Næsbjerg Skole 
 

Dato Onsdag den 06. december 2023 16:45-18.45 

Sted Nordenskov Skole – Personalerummet  

Mødeleder Martin P.  

Referent Anja 

Deltagere Martin S., Lisbeth, Heidi, Pernille, Martin P., Per, Lisbeth, Charlotte, Claus, Anja, Christian og Árni Afbud Rasmus og Gitte 

 

Varighed  Indhold Formål Baggrund Bilag 

5 min.  1 Godkendelse af dagsorden At få godkendt dagsordenen.   

 
Dagsorden godkendt 

20 min  2 Opfølgning på drøftelser med Elevrådet 
 

At kvalificere et fælles svar til 
Elevrådet i forbindelse med deres 
ønske om en ændring i 
mobilpolitikken.   

Elevrådsrepræsentanten 
fra udskolingen fremsatte 
på det seneste møde et 
ønske om, at vi i en 
prøveperiode giver 
tilladelse til brug af 
mobiltelefonen i et 
frikvarter (eller to).  
 

 

En positiv oplevelse at have elevrådsrepræsentanterne med på mødet. 
Ønske fra udskolingen på Næsbjerg Skole om at få lov til at have deres mobiltelefon i en pause om ugen. Det skal drøftes i skolebestyrelsen. 
Christian fortæller, at eleverne bruger mobilen i undervisningen i den udstrækning, det er nødvendigt.  
Det blev drøftet i bestyrelsen, og det blev besluttet, at ønsket i første omgang ikke vil blive imødekommet. Udskolingselevernes argumenter 
for at skulle have deres mobil i et frikvarter skal tydeliggøres – det vil Christian følge op på. 
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10 min  3 Ungdomsklub i Næsbjerg for alle unge i Nordenskov-
Næsbjergs skoledistrikt – Status/opfølgning 
 
 

At Skolebestyrelsen holdes ajour 
på initiativet fra 
Borgerforeningens side om at 
etablere en ungdomsklub med 
placering i Næsbjerg, men for 
unge i Nordenskov-Næsbjerg 
distriktet.  

Árni informerer på 
Rasmus/Borgerforeningens 
vegne om status med 
arbejdet. 

 

 
Status: Borgerforeningen har fået fuld brugsret over bygningen, som kan tages i anvendelse inden påske. 
Der er en hal, hvor der kan laves eks. knallerter. Derudover er der to rum og et køkken. Pt. er der ikke varme i lokalerne.  
Torsdag d. 31. januar kl. 18 er der infomøde for kommende brugere og deres forældre.  Det er et tilbud fra 7. klasse – 17 år og for distriktets 
børn og unge. 
Kontingentet vil være 300 kr. Én fra Borgerforeningen vil gerne være daglig leder. Der vil være én ugentlig åbningsdag - onsdag fra kl. 18-20. 
Politisk er der flertal for det. 
Ordensreglerne skal laves sammen med de unge mennesker – der er forbud mod alkohol og andre rusmidler. 
 
Mht åbningstiderne i Juniorklubben blev det drøftet på sidste møde – der er fuld tilfredshed med de nuværende åbningstider. 
 

30 min  4 Høringssvar bedr. ”Økonomi på tværs af skoler”  
 
 

At Skolebestyrelsen får lejlighed 
til at drøfte og udforme et 
høringssvar i forhold til det 
vedhæftede materiale. 
 

Der er fremsat forslag om, 
at for hver hovedskole og 
de tilknyttede filialskoler, 
vil der være fælles 
budgetansvar og 
tilsvarende vil der være 
fælles budgetansvar for de 
tilknyttede SFO og 
Juniorklubber. Det betyder, 
at der oprettes et 
fællesområde, som dækker 
budgettet for både 

Se vedhæftede 
filer i mailen.  
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hovedskoler og filialskoler, 
et fællesområde for 
SFO’erne og et 
fællesområde for evt. 
juniorklubber. I børnebyer 
vil budgettet til dagtilbud 
ikke være inkluderet i et 
fællesområde. 
Skolelederen er samlet 
ansvarlig for økonomien 
på fællesområdet. 

 
Skolebestyrelsen kan bakke op om en sammenlægning – dog med en særlig opmærksomhed på, hvordan man fordeler økonomien mellem 
de to matrikler. Der udtrykkes en bekymring i forhold til, hvad det kan betyde på længere sigt for filialskolers eksistens. 
Det er vigtigt, at begge skoler bliver tilgodeset – der er en bekymring for, at filialskolen vil kunne blive udsultet. 
 
AW fremsender høringssvaret til kommentering forud for deadlinen d. 19. januar og med MED-udvalgets input.  
 

20 min  5 Promovering af Nordenskov-Næsbjerg Skole – 
opfølgning fra sidste møde og arbejdsgruppens 
udarbejdede forslag. 

Status i forhold til at promovere 
vores skole lokalt, men også 
udenfor distriktet.  
 
Næste deadline for materiale til 
Nøws er d, 25. februar 2024 
(udkommer i uge 11)  
  
 

Udskrive en konkurrence i 
forhold til at udvikle den 
sætning der skal være 
vores i de kommende år og 
som beskriver vores skole.  
 
 

Se referatet fra 
sidste møde. 

Árni orienterede om arbejdsgruppens tanker og forslag – powerpointen vedhæftes. 
Skolebestyrelsen bakkede op om tidsplanen. 
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15 min  6 
 

Nyt fra: 
 

• Ledelsen 
 
 

• MED 
 

• Andet/Andre 
 

Fast punkt 
 
Juniorklub – kontingent 
Parkeringsforhold Næsbjerg afd.    
 

  

Næsbjerg: Sidste gang snakkede vi om kontingenterne til Juniorklubberne. Gitte, Claus og Árni har stillet nogle spørgsmål til de nye 
retningslinjer, og det påtænkes at gøre det gratis, hvis alternativet er 50 kr. om måneden. 
Vedrørende parkeringspladsen – der er grønt lys for etablering. 
Det var meget vanskeligt at høre, hvad der blev sagt, så derfor er der ikke skrevet mere til dette emne. 
Der er startet en ny pedel på Næsbjerg Skole. Der skal være en dialog mellem skolen og Ejendomscentret angående arbejdsopgaver. 
 
Nordenskov: Udskiftning af ventilationen går planmæssigt – de er lidt forud for tidsplanen. 
Personaletoiletterne er klar til brug, der mangler kun spejle og servietholdere. 
I forhold til personalesituationen er der i øjeblikket to langtidssygemeldte medarbejdere. 
Der er blevet lavet en legepladsrapport – der er en del renovering af de nuværende legepladsredskaber. Vi skal have taget stilling til, om 
nogle af redskaberne skal fjernes fremfor at renoveres. 
Det blev drøftet, om og i hvilket omfang forældrene skal stå for etablering/renovering af legeplads. 
 
SFO/Juniorklub, Næsbjerg: Der er bestilt opfriskning af to af SFO’ens lokaler. I gården udfor kontoret bliver der etableret hængekøjer mm til 
Juniorklubben. 
 
MED: Det blev på sidste møde drøftet, om man kunne lave en gensidig forpligtelse mht., at man kun holder én omsorgsdag/seniordag mm i 
december – forslaget kom fra medarbejderside. Det er udfordrende for det personale, der er tilbage, når andre holder fri. 
Sygemeldingsproceduren blev ligeledes drøftet, der vil være en prøveperiode. 
Der er blevet udarbejdet en vikarbrochure, hvor forventninger mm til vikaren fremgår. 
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10 min  7 Evt.  Fast punkt   

 
Næsbjerg: Der mangler lys ved den bagerste parkeringsplads – der er en lygtepæl, men den lyser ikke. 
Næsbjerg: Der kunne godt være brug for, at der blev ryddet mere sne. 
 

? min   9 Juleafslutning i Skolebestyrelsen    

 
 

 
Punkter til næste møde:  
 
Til december mødet: 
Princip evalueres jf. årshjulet.  
 
 
Underskrift: 
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Medlemmer i Skolebestyrelsen pr. 1. september 2023: 

• Martin B. Sølbeck - midtgaardsvej@gmail.com  

• Heidi K. Olesen – heidiolesen@hotmail.dk 

• Lisbeth Hedegaard Madsen – kragekaergaard@hotmail.com 

• Pernille Harpøth – pernille202@hotmail.com 

• Martin Pedersen – lykkensbo@adslhome.dk 

• Rasmus Sømod – rasmus.somod@gmail.com 

• Per T. Christensen – perchristensen1990@gmail.com  
 
Suppleant: 

• Janni Kjældgaard Frederiksen – jannikjaeldgaard@hotmail.com  
 
Medarbejderrepræsentanter:  

• Lisbet Larsen – Nordenskov Skole – lisb0895@vkskoler.dk  

• Charlotte Hungeberg – Næsbjerg Skole – char015b@vkskoler.dk  
 

Fra ledelsen deltager: 

• Anja D. Agerschou – Filialskoleleder Nordenskov Skole – aagb@varde.dk  

• Christian P. G. Bagge – Viceskoleleder Næsbjerg Skole – cbag@varde.dk  

• Gitte Lyhne – Leder af SFO og Juniorklub Nordenskov (Ad hoc) – gitl@varde.dk  

• Claus V. Jensen – Leder af SFO og Juniorklub Næsbjerg (Ad hoc) – claj@varde.dk  

• Árni Weihe – Skoleleder Nordenskov-Næsbjerg Skole – arnw@varde.dk  
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